
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 12 oktober 2014

Aanwezig: Cedric, Stef, Sander C, Sander Bel, Simon, Marie, Kenny(tot 21:56), Yanice, Joni, Fanne,
Jens (vanaf 21:24), Kate (vanaf 21:24), Niels (vanaf 21:24), Sander Byl (vanaf 22:01), Tom
V(vanaf 22:01), Michiel(vanaf 22:05) en Anne

Waarnemer: Quentin, Jari, Bram, Liselot (vanaf 21:59),

Verontschuldigd: Lena, Jeroen, Anton en Giel

Afwezig: Kathleen

De vergadering wordt geopend om 21:15 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Winawall toevoegen webteam Ja
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal Nee
Bicky contacteren voor bickypak PR Ja
Mailen naar Frank Deboosere Jens Ja
Mailen over tapkaarten PR Nee

Mededelingen

� We kunnen misschien de verslagen van de LOKO AV, Stura en andere raden gewoon doorsturen. Dit is
vaak heel lastig omdat deze verslagen er nog niet zijn tegen dat de PV begint, dus we zullen het gewoon
meedelen tijdens de vergadering, als iemand dan nog extra informatie wil dan kan hij/zij terecht bij de leden
van de raden.

� Als je extra puntjes wilt toevoegen aan de agenda wil je dit dan sturen naar secretaresse@wina.be, op deze
manier ontvangen Cedric en Stef de mail ook en kunnen de puntjes worden voorbereid.

� Het is vanavond scientica plan sjarel, hier moeten nog 3 shiften worden ingevuld. Simon zal de DJ shift op
zich nemen. Als je nog een shift wil opnemen dan kun je dit melden aan Wannes de verantworodelijke.

� De shiften van scienticafé zijn allemaal ingevuld. Super goed werk!
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� We hebben nu 452 leden en 6 ereleden. De komende weken gaan we nog langs om tapkaarten te verkopen.
We hebben begroot op 400 leden, we hebben daar dus al extra geld binnen gehaald.

� Update pr: we hebben ondertussen 2128 euro binnengehaald. Er was begroot op 1500 euro dus we hebben
al 500 euro extra. We kunnen er misschien al voor kiezen om wat extra geld in het kerstfeestje te steken.
Daar is het namelijk erg moeilijk om de begroting rond te krijgen. We hebben ook geregeld dat we gaan
samenwerken met VTK om een gastcollege van bol.com te regelen en misschien ook nog van een ander
bedrijf.

� Op het promofilmpje van LOKO voor de 24 urenloop was er weinig man. Dus we hebben eigenlijk gewoon
een pintje gedronken voor de cmera. Het aantal pintjes moet nog wel worden doorgegeven aan beheer.

� LOKO AV: Het jaar thema is betaalbaarheid van hoger onderwijs. We hebben het gehad over het studen-
tenpraatcafé. Studenten welkom en international week waren goed. Er zijn ook nog een aantal mensen
goedgekeurd voor verschillende raden.

� Stura: Als je interesse hebt om het beleidsplan te lezen kun je bij Cedric langsgaan. Vrijdag (17/10) wordt
het beleidsplan goedgekeurd. We hebben de problematiek rond de derde examenperiode besproken, het te
laat doorgeven van lokalen en het te laat krijgen van de punten bij het afstuderen.

� Internationaal WV: Orientation days zijn besproken en zijn goed verlopen. Er is ook gesproken over think
abroud month.

� Sociaal WV: We hebben gedeeltelijk ons beleidsplan opgesteld, volgende WV gaan we hiermee door. We
hebben ook nog gesproken over de lezing over de betaalbaarheid van het hoger onderwijs. Ook zijn we
begonnen na te denken over de international lecture.

� Cultuur WV: Vanuit LOKO gaan ze naar de opera op 5 november. De kaartjes hiervoor kosten 10 euro
dit is met vervoer en alles erbij in. We hebben besloten om 5 kaartjes te nemen vanuit wina. Er is ook
gesproken om misschien een openluchtfilmavond te doen met scientica, alleen was niet iedereen voor dit
idee. Misschien is het beter om dit in het tweede semester te plannen. De datum moet voor ons ook wel
goed vallen, hierover moet misschien ook overlegd worden met GAK. Dit is het laatste jaar dat Cinema ZED
nog toneel doet, vanaf volgend jaar is het alleen nog dans. Elke zondagavond is er ook een jazz café in het
STUK, wat misschien leuk is voor sommige mensen om naartoe te gaan.

� AKV: Voor de scientica plan sjarel hebben we de begroting gefikst, want hier klopte een aantal dingen niet.
Scienticafé was in orde. Voor beide activiteiten geld dat er geen shiften drank is voorzien. Lena is nu officieel
verkozen als galabal verantwoordelijke.

� IFR: We kunnen hier nog wat reclame voor maken, zodat we een band van onze faculteit vinden die hier aan
mee zou willen doen. Sander Bel kan hier niet aan meedoen omdat een band voor 30 procent van dezelfde
faculteit moet zijn en dat is bij hun niet het geval.

� Beheer vindt dat de begrotingen op tijd moeten worden doorgestuurd. Misshcien kunnen ze aan het begin
van de week nog eens een mail sturen welke begrotingen eind van de week binnen moeten zijn.

� Kan iemand Kathleen haar shift overnemen, het duurt waarschijnlijk niet zo lang en Kathleen is ziek.

Beamer

Het scherm voor de beamer, wie moet die aankoop doen. Dit is de taak van materiaal, materiaal moet dit scherm
hebben gekocht voor de eerste filmavond, dit is de horrorfilmavond.
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Bar PC

De oude laptop van barteam is bij Giel, die probeert deze te maken. Bylemans heeft een computer gedoneerd.
Daar zit alleen geen netwerkkaart in. Fanne heeft er hier nog wel van liggen thuis, maar weet niet of we die mogen
gebruiken. We kunnen aan Alma vragen of we onze computer daar mogen stockeren, dan hoeven we daar niet
mee heen en weer te sleuren. We kunnen misschien ook wel een tweede hands laptop kopen als de oude bar PC
niet te maken is. Fanne zorgt dat hij tegen volgende week weet of wij de netwerkkaart mogen gebruiken. Stef
contacteert Giel over de bar PC.

Winawall

Het is misschien beter als je niet naar beneden moet scrollen voor de winawall, dan valt deze beter op. Misschien
kunnen we de kalender die erboven staat beter als apart kopje maken bovenaan de site. Als je naar de site
gaat is het wel belangrijk dat onze activiteiten daarop goed zichtbaar zijn, dus we moeten de kalender wel op de
hoofdpagina laten staan. Misschien kunnen we de winawall in een kolom ernaast maken, dit is erg moeilijk voor
webteam. Als we uit de testfase gaan dan starten we vanaf nul. We houden een proefperiode van 2 weken aan.
Volgende vergadering wordt het herbekeken.

Engelstalige tekstjes

Op presidiumweek is besloten om Nederlandstalige en Engelstalige tekstjes door te sturen. Dit is echter nog door
niemand gedaan, tot nu toe heeft Marie zich hier nog mee bezig gehouden. Probeer hier dus werk van te maken.

Evaluatie voorbije activiteiten

EJW @ alma

Er waren veel te veel bonnetjes. Alles is goed verlopen. De schachten waren op tijd op het schachtenconvent.

Cantus

Er mogen iets minder onderbrekingen zijn tijdens de cantus. De schachten mogen ook zeker gestraft worden op de
doopcantus. De Koster was content over de opkuis. We hebben de eerste jaars goed thuis gebracht. De cantus
heeft goed gedraaid. Op het einde was er nog een groot vat aangesloten en dit had beter een kleine kunnen zijn.

PéMé avond

Het was een beetje laat pas opgesteld. Twee van de groepjes zijn niet meer weggegaan met hun peters en meters,
die zijn meteen een beetje uit elkaar gevallen. Er waren genoeg groepjes, wel wat grote groepjes. De vragen waren
ook in orde. De cantus ernaast was wel ambetant.

Veggie eetstand

De begroting was te laat. Verder is het goed verlopen. Er zijn nog kaaskroketten bijgehaald, deze zijn opgeraakt
op 5 na. Er was te veel pasta, dit kwam omdat we grotere porties hadden begroot, maar die paste niet in de
bakjes. De eetstand draait boven begroting. Er zijn wel genoeg bakjes pasta verkocht. Alleen er paste maar 45
gram pasta in een bakje in plaats van 100 gram zoals begroot was. Er wordt dit jaar meer water gedronken op de
activiteiten als de vorige jaren. Dus misschien moeten we meer water meenemen. De gangschacht die het ei moet
vinden/bewaken heeft pech. Security vond het ook in orde, alleen hebben ze gezegd dat we iets over de kabels
moeten leggen. Plak dat in het vervolg met ducktape tegen de grond. Presesduo gaat uitzoeken wat er hierover
in de algemene voorwaarden staat.
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Pré baractiviteit

We zijn gaan bowlen. We hadden 4 banen en 4 of 5 man per baan. Er waren niet zoveel eerstejaars vanwege het
studentenwelkom. We waren te vroeg op de bar, want het was nog geen 22 uur. Volgende keer kun je beter later
komen dat is fijner voor barteam. Barteam gaat een documentje online zetten met de werking van de bass en
muziek instalatie van alma. Normaal draait deze activiteit goed met de subsidies die we krijgen.

Pré 24 urenrondjes

Er waren de eerste keer 5 man, de tweede keer 6 man. Misschien is het een idee om het volgend jaar op andere
dagen te plannen, want ze vallen altijd samen met de doop en de verkoop.

Cultuurbar

Het was plezant. De shiften waren heel snel klaar. Er was te veel volk voor de shiften, maar dat is beter dan te
weinig. De inkleding en de muziek waren goed. Het eten was snel op. Vorig jaar hadden we veel te veel eten, dit
jaar te weinig. Het was ook populair eten. Het was niet echt een hele erge cultuurbar. We kunnen dit misschien
in het vervolg beter niet in de tweede week plannen, dan hebben mensen vaak niet door dat het cultuurbar is. Er
stonden 3 vrouwen achter de bar, dus als ze het dan niet door hebben. Lien was de enige die de pizza goed deed
en naar binnen ging met de pizza’s. De pizza was een beetje onhandig, het oorspronkelijke idee was ook om een
oven bij de bar te zetten, dat was handiger geweest. Er is veel geld binnengekomen, maar we weten niets over de
factuur van alma, want de tellijst is verloren gegaan. We leggen vanaf nu de tellijst in de kassa.

Verken Leuven EJW

Ze hebben ingebroken in veel parken. Alleen Jari raakte er moeilijk in. Jari en Dries vonden het tof en er waren
meer eerstejaars dan ze hadden verwacht. De eerstejaars waren erg gëınteresseerd. Dries vond het vervelend
dat EJW niet géınteresseerd overkwam tijdens de rondleiding. Volgende keer moeten we misschien de EHBO
meepakken. Er waren 4 muffins over.

Op café met GAK

Er waren 6 mensen bij het poolen. We hebben het poolen dus kunnen betalen vanuit wina. Daarna zijn we nog
gezellig op café geweest en zijn er nog wat meer mensen afgekomen.

Verkoop

De schachten waren mooi verkleed. Een schacht was iets te laat waardoor Tom hem had overgeslagen in het
verhaaltje. De bonnetjes waren snel uitgedeeld. We hebben 149 euro meer opgehaald dan begroot. We kunnen
dus misschien ook wat meer geld in de doop steken omdat we nu ook het chiro veldje moeten huren, wat ons 50
euro gaat kosten. We willen zeker een deel van dit geld in de doop steken, want vorig jaar was er iets te weinig
om de schachten goed te kunnen dopen en zijn ze nog gaan bijhalen. Er moeten dit jaar ook meer schachten
gedoopt worden namelijk 32 man. Er zijn 8 schachten die zich niet hebben laten verkopen, die betalen dus nog
5 euro. Dit levert ons dus 40 euro. We gaan 50 euro extra in de doop steken en 50 euro extra uitgeven om het
doopsel van te kopen. In totaal mag er dus 400 euro plus 40 euro van de extra schachten worden uitgegeven aan
eetenswaar en ander doopsel. De schachten vonden de verkoop ook wel leuk.

OCMW-bar

Er was extreem veel volk. Het was een goede bar. De Kaiser en de Cara waren wel snel op. Dit komt misscchien
omdat er alleen is gerekent om Cara en Kaiser voor de bar te hebben, maar er is ook al veel gedronken tijdens de
verkoop. Er mag volgend jaar dus meer Cara en Kaiser gekocht worden. Er was ook iets te weinig eten volgens
sommige, andere vonden dit wel in orde. Buiten de verkleedkleren leek de bar veel op de marginalenbar. Veel zijn
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het daar ook weer niet mee eens op de marginalenbar worden andere dingen verkocht. Ook zitten deze bars twee
semesters uit elkaar, waardoor de mensen dat niet erg vinden. Er zijn ook weer mensen naar boven gegaan bij
alma. We gaan de volgende bar een blaadje hangen met ’pas op alarm’ om te zien of dat helpt. Verder was alles
in orde.

Komende activiteiten

Jeneversport

Jenever moet nog gehaald worden. Er is een frisbee. Morgen worden de jenevers gekocht, we gaan dan ineens de
jenever voor de bar halen.

Pré 2 urenrondjes

Dit komt in orde

Verkooples

De verkoop les is geregeld. Veys wil het liefst zijn pint op kelder temperatuur. Alle kopers krijgen een mail met
daarin wat er wel en wat er niet mag tijdens de verkooples.

Schachtendoop

Dinsdag gaan we winkelen voor de doop. Er is afgelopen dinsdag een vergadering geweest, daar is het concept
ineen gestoken. De dopers zijn op de hoogte van het doopcharter. Tom is paardenlook gaan kopen, goeie straffe.
De pakken waren al in orde. Betsie(mama van Tom) heeft de lintjes gemaakt. De certificaten worden morgen
geprint. Om half 1 hebben we afgesproken met de doopers bij de Chiro. We gaan met de fiets naar het veldje er
wordt aan de gang afgesproken met de schachten.

Doopbar

Dit is een gewone bar. Het thema is ’lach ook eens met een schacht’. Er zal geen cocktail zijn. De mensen die
geen bier drinken gaan wel meer jenever drinken, dus zorg dat er daar genoeg van is. Misschien kunnen we nog
kleine zakjes chips verkopen.

24 urenloop loopstand

Er is een probleem met de stellingen. Er zijn te weinig stellingen, dus die kunnen niet allemaal worden geleverd.
We hebben mails naar 3 andere leveranciers gestuurd, maar waarschijnlijk gaat het moeilijk zijn om dit nog te
leveren. Truss is de andere optie die we hebben. We kunnen dan geen bovenverdieping maken, maar het kost ons
wel 150 euro minder. We moeten dit dan wel opnieuw uittekenen. Als we met truss gaan werken hebben we wel
nog geld om platen te kopen om er tegen te zetten. De shiften van de loopstand en de shiften van LOKO moeten
wel snel online komen.

24 urenloop eetstand

De shiften staan al online, vul deze zo snel mogelijk in. Het zijn zware maar plezante dagen. De begroting is
af, het gaat ons tussen de 500 en 700 euro opleveren dit hangt af van verschillende simulaties. We hebben nog
gasflessen staan bij Tom, die moeten als eerst worden aangesloten. Dan moeten we kijken of we gasflessen kunnen
huren, want dan zijn we van het probleem af dat we ze nergens kunnen stockeren. De dingen van Van Zon moeten
worden afgehaald in Kempenhout. We gaan het eetstandje inkleden met kerstverlichting, zodat we een soort
sterrenhemel hebben. We hebben het eetstandje helemaal aan de buitentste punt.
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Zondagavond cultuur jam

Dit komt in orde, Carolyne weet waat ze moet doen, we vertrekken vanaf de gang. Het is niet zo’n moeilijke
activiteit, het is gewoon op café gaan. Het is in de Revue, hier zijn een aantal muziekanten die improviseren met
hun instrumenten.

Lenteconcert

Simon heeft naar het STUK gemaild. Het kost 1500 euro om de zaal van hun te huren, dan is er wel geen vleugel,
wel een piano. Er is wel een piano winkel naast het STUK, daar zouden we misschien een vleugel kunnen huren.
Volgende maandag gaat Simon naar de zaal kijken. De commissie cultuur heeft een werkgroep die zich bezig
houd met het STUK, misschien moeten we daar eens gaan horen, of we het misschien aan een iets redelijkere prijs
kunnen krijgen. We kunnen ook nog vragen of beheerraad wat extra geld in het lenteconcert wil steken omdat het
30 jaar bestaat. We kunnen ook nog op zoek gaan naar sponsors specifiek voor dit evenement. We kunnen ook
nog het arenberg orkest 500 euro geven voor de PDS.

Update werkgroep ledentruien

We zijn samengekomen, Fanne heeft het ontwerp bij en laat het zien. We hebben ons nu gefocust op de trui voor
wiskunde, omdat we voor de andere truien al wel een idee hadden. Dixit Cedric:’Ik vind de stip op zijn neus wel
raar’ (dit was de muis)

Varia

� Sander Byl: Tetten.

� Tom: Er komt een paard een café binnen. De barman vraagt wat zal het voor u zijn. Het paard begrijpt de
menselijke taal niet, schijt op de vloer stoot alles om en gaat weg.

� Sander C: Ik zal nog een tekstje in de winagenda zetten over vrijwilligers die kunnen helpen op de 24
urenloop. De meerderheid moet wel ingevuld worden door presidium. LOKO shiften mogen alleen gedaan
worden door presidium.

� Bram: Stuur op tijd de tekstjes door van volgende week.

� Simon: ’Het klopt dat het klopt’ dixit Joni. Gëınteresseerde voor cultuurreis kunnen zich deze week nog
inschijven. Er zijn op dit moment 4 mensen ingeschreven. Simon heeft nog een mail gestuurd naar de
gëınteresseerde.

� Niels: De inschrijving voor skireis staat ook online.

� Michiel: Kathleen ligt ziek op bed, dus wees stil.

� Stef: Het is scientica plan sjarel.

� Cedric: We kunnen om 11 uur op plan sjarel zijn.
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Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal 30/09/2014
Mailen over tapkaarten Marie 14/10/2014
Mooie exploitaties maken Michiel 31/12/2014
Subsidies aanvragen Michiel 31/10/2014
Projectiescherm aankopen Materiaal 30/10/2014
Navragen netwerkkaart Fanne 26/10/2014
Giel vragen over bar PC Stef 26/10/2014
Algemene voorwaarden veldje huren presesduo 26/10/2014
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam 31/12/2014

De vergadering wordt gesloten om 22:48 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 26 oktober 2014 om 22:00 uur in Winaliving.
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